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Žirafy 
 
Při hodině výtvarné výchovy jsme vyráběli koláž-žirafy. Utvořili jsme čtyři 
skupiny a rozdělili si úkoly. K výrobě jsme použili látku, krepový papír, 
koření, vlnu, vodové i temperové barvy, knoflíky, barevné papíry, těstoviny 
a další drobnosti, které jsme našli doma. 

Žáci 5. třídy 
 

 
Podzimní Sluní čko 
 
V říjnu proběhla na 1. stupni soutěž Podzimní Sluníčko. Soutěž pořádala paní 
učitelka Petrovičová. Děti měly možnost vytvořit sluníčka, z různých materiálů a 
podle své fantazie. Na 1. místě se umístila Jitka Klaisnerová ze 6. třídy. Na 2. místě 
se umístila Eliška Hozáková z 1. třídy a na 3. místě se umístila Kateřina Baštářová z 
2. třídy. Všem šikulům gratulujeme. 

Markéta Pehová 
 
Země světa 
 
Dne 12.listopadu se u nás ve škole konala soutěž o „nejoblíbenější zemi světa“.Této 
soutěže se zúčastnily třídy 2. stupně. Cíl této soutěže spočíval v tom, představit 
spolužákům nejlépe cizí zemi světa. 6.třída si vybrala Čínu a se svou prezentací 
skončila na bramborové příčce, na 4. místě. 7.třída si vybrala Francii a skončila 
3.místě. 9. tř. měla Jamajku a s nápaditými prvky skončila na 2.místě. A konečně 
první příčku obsadili s Českou republikou osmáci.Tuto soutěž vyhlásila (jak je již 
tradicí) 9.třída. Nápad se „narodil“ v hlavě Markéty Honzákové, která tímto prokázala 
velice kreativní schopnosti. Naši soutěž vyhodnocovali učitelé. Tímto bych jim za 
jejich názor chtěla poděkovat. Můj názor je, že tato soutěž žáky velice bavila a 
dovoluji si ji zhodnotit jako velice dobrou. Byla to neobvyklá soutěž s téměř 
neomezenou škálou možností. 

Jana Šeráková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



DĚJEPISNÁ OLYMPIÁDA 
 
V hodině dějepisu nám pan učitel Vlček oznámil, že se bude konat dějepisná 
olympiáda. Zúčastnit se jí museli povinně všichni, kdo měli 1 a 2 a pak samozřejmě 
kdo chtěl. Skoro všichni jsme předpokládali, že obsah olympiády bude lehký. Proto 
jsme se nějak obzvlášť nepřipravovali. Ale ukázalo se, že naše vědomosti nejsou 
moc uplatnitelné, když jsme měli olympiádu psát. Olympiádu jsme psali asi tak 
hodinu. 
Někteří ji odevzdali mnohem dřív. Olympiádu psalo dohromady14 lidí. Pan učitel 
Vlček na nás dohlížel, a proto si ji taky zkusil napsat. Myslím si, že z nás všech na 
tom skončil asi nejlépe. Já osobně si myslím, že otázky moc lehké nebyly. Když nám 
pan učitel řekl výsledky,nebyla to žádná sláva,ale i přesto tam byla vidět snaha ... . 
Na prvním místě se umístila Anna Klaisnerová. Na druhém pak Jana Šeráková a na 
třetím Lukáš Chalupný. Doufám, že příští 9 se olympiáda vyvede lépe. 

Petra Kyriánová 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Přespolní b ěh 
 
Dne 14.10. 2008 se v Karlových Varech 
konal Přespolní běh žáků základních 
škol. Školy závodily jako jednotlivci a pak 
také jako družstva. Naší školu 
reprezentovali: Pavel Hála, Antonín 
Rendla, Tomáš Štěch, Daniel Tvrdek, 
Kristián Kvasnička, Dominik Šaradín, 
David Herman, Jindra Podskoč. Z dívek 
nás reprezentovaly: Aneta Ťoupalová, 
Tereza Kuchárová, Lenka Juránková, 
Hermína Pehová, Mirka Mihalová, 
Markéta Honzáková, Kristýna  Daniová, 
Anna Klaisnerová. 
 
Do Karlových Varů se jelo autobusem. 
Mladší dívky a starší dívky měly běžet 
1500m, mladší chlapci 2000m a starší 
chlapci 3000m. Po příjezdu do Karlových 
Varů se žáci nejdříve museli převléknout 
a poté si šli projít trať. Starší žáci měli tu 
nevýhodu, že si museli projít celé 3km. 
Někteří žáci z jiných škol však již běhali 
po trati. 
 
Naše škola jako družstvo se umístily na 
11. místě,mladší dívky na 18. místě; 
mladší chlapci se umístili na 7. 
místě/starší dívky na 8. místě/starší 
chlapci na 8.místě. Ostatní výsledky jsou 
vyvěšené od p. učitelky Götzové na 
nástěnce u pingpongových stolů. 
Děkujeme našim žákům za dobrou 
representaci školy.  

Pavel Kalina 

Malá kopaná  
 
Dne 22.října se na našem školním 
hřišti konalo utkání v malé kopané. 
Jedna ze skupin okresního kola byla 
svěřena k pořádání naší škole. Se 
systémem každý s každým se utkaly 
týmy chlapců ze ZŠ Toužim, Žlutice, 
Bečov, Teplá a Bochov. Bohužel 
počasí nám moc nepřálo, ale i na 
mokrém trávníku měly zápasy celkem 
slušnou úroveň. Všechny odpískal 
jako rozhodčí pan Karel Beck ze 
Žlutic. Za naši školu hráli Antonín 
Rendla, Pavel Hála, Daniel Tvrdek, 
Petr Rehák, Tomáš Štěch a Jan 
Hlavatý(brankář). Naši spolužáci 3x 
nešťastně prohráli velmi těsným 
výsledkem (0:1) a jednou zvítězili 
(nad Bečovem 1: 0, díky gólu T. 
Štěcha). To stačilo našim 
spolužákům na 4. místo. 

Tereza Šuleková 



Bechyn ě 
 
Bechyně se nachází na soutoku řeky Lužnice a říčky Smutné. 
Zámek Bechyně, který leží na skalnatém ostrohu nad řekami, 
vystřídal spoustu majitelů z řad předních šlechtických rodů. Při 
pečlivé prohlídce tohoto města si můžeme všimnout gotické 
sýpky, která je předělaná od roku 1998 na museum V. 
Preclíka. Potom můžete navštívit  františkánský klášter, když 
se vydáte východně od dnešního náměstí. Na náměstí se tyčí 
děkanský kostel sv. Matěje a o kousek dál od náměstí kostel 
sv. Michala. Oblast Bechyňská je bezprostředně spjata s 
několikasetletou tradicí  ve výrobě užitkové, technické i 
umělecké keramiky. Jsou tady  dochovány zprávy o technické 
keramice z roku 1580 z cihelny Petra Voka. Lidé sem nemusí 

jezdit jen za turistikou, ale také za odpočinkem. Bechyňské lázeňství je jedním z 
dalších příkladů vzájemného propojení regionálních tradic s moderní současností. 
Léčí se zde zvláště nemoci pohybového ústrojí s aplikací slatinných koupelí, přičemž 
je využíváno i dalších moderních procedur. Bechyňská duha neboli most přes 
Lužnici. Jednalo se o největší železobetonovou konstrukci v tehdejší ČSR, jež podle 
projektu dosahovala 52m ode dna řeky a téměř 225m délky. Nejhezčí je když plujete 
pod tímto mostem. Všem doporučuji se sem podívat. 

Iveta Klabanová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Přírodov ědný klokan 
 

Přírodovědného klokana jsme psali s panem učitelem 
Dolejšem. Bylo to v učebně fyziky. V přírodovědném 
klokanovi bylo celkem 24 otázek a mohlo se získat 120 
bodů. 24 otázek bylo z pěti předmětů, a to z 
matematiky, fyziky, chemie, biologie a z všeobecných 
znalostí. Úkolem bylo pomocí křížku zaškrtnout  vždy 

jednu správnou odpověď. Když se na otázku nevěděla odpověď neztratilo se, ale ani 
se nezískal žádný bod, když se ale odpovědělo špatně, eden bod se odčítal. Na 
začátek bylo přiděleno 24 bodů. Nejvíce bodů z 8.  třídy získal Petr Rehák – 48. 
Hned za Petrem byl Tomáš Štěch se 44 body, Renata Sokolová s 33 body a Tomáš 
Vízdal s 28 body. Z 9 třídy měl nejvíce bodů Pavel Kalina. Při soutěži se nesměla 
používat kalkulačka ani tabulky. 

Miroslava Mihalová 



Co nás zajímá . . . 
 
Milí spolužáci, chtěla bych zavést novou tradici článků v našem 
školním časopisu.Jednoduše by šlo o popisování knih, zajímavých 
článků nebo informací,co jsem v probíhajícím měsíci 
zaznamenala. Samozřejmě se můžete aktivně zapojit,a to tím,že 
mi své návrhy předložíte a já se o nich v článku 
zmíním.Doufám,že ho bude „radost“ číst. 
Můj první článek bude pojednávat o ději jedné z mých 
nejoblíbenějších knih. Tato kniha se nazývá Jana Eyrová. 
Napsala ji Charlotte Brontëová - *21.6.1816 a +31.3.1855. Měla 
pět sourozenců a většina z nich se také věnovala umělecké 
tvorbě.Přežila všechny své sourozence.Některé prvky v příběhu 

čerpala z vlastních zkušeností. Děj se odehrává střídavě na území tehdejší Anglie. 
J.E. vyrůstala jako sirotek. Měla jen strýce a tetu. Strýc k ní velice přilnul, ale brzy 
umírá, načež teta se stává vdovou, a tak i zůstává po zbytek děje. Po dobu co žije v 
jejich sídle, je J.E. hrubě psychicky i fyzicky šikanovaná. Po nějaké době byla 
poslána do internátní školy, kde se z ní stala výborná studentka a dokonce učitelka. 
Přečkala zde dokonce i děsivé časy. Pak ji potká nešťastná láska k ženatému muži. 
Ale jako většina příběhů i tento skončí šťastně. Zbytek si můžete přečíst sami. 
Tento příběh doporučuji,všem kteří mají rádi romanticko historické příběhy. Z vlastní 
zkušenosti můžu říct, že tento příběh je velice napínavý, zajímavý a poučný. 
 

Jana Šeráková 
 
Jak se d ělá kniha. 
 
V hodinách Mediální výchovy poznáváme různá média, která nás obklopují. Jedním z 
nich je také textové médium. Hlavním představitelem tohoto média je kniha a tu jsme 
si zkusili vyrobit. 
Prvním krokem bylo sešití nepotištěných složek. Nejprve jsme si vzali vzorovou 
složku, na které byly čárečky. Vzorovou složku jsme si dali na ty nepotištěné. 
Čárečky jsme umístili kousek od hřbetu a překreslili. Připravili jsme si jehlu s nití a 
první složku , která byla základem knižního bloku, postupně prošili. Jen jsme museli 
dodržet některá základní pravidla sešívání knižního bloku. Postupně jsme přišívali 
jednu složku za druhou. Od druhé přišívané složky jsme vložili do šití tkaloun, který 
měl vyztužit konečnou knižní vazbu. Po zhotovení knižního bloku jsme jej nechali 
dostatečně dlouho lisovat. Následovalo přilepení předsádek a tkalounu. Po této práci 
jsme si zhotovili desky. Nejdříve jsme si slepili knihařskou lepenkou a pruhem papíru 
základní tvar desek. Následovalo přelepení budoucího hřbetu knihařským plátnem. 
Od této chvíle vše muselo probíhat v naprosté čistotě. Závěrečnou prací na deskách 
bylo vytvoření jejich povrchové úpravy. Potom už zbylo jen vlepit hotový knižní blok 
do desek a nechat dostatečně dlouho zatížené. A kniha je hotová.  

Adriana Dotzuerová 
 
 
 
 
 



Rozhovor 
 
Tento rozhovor jsem si připravila s Míšou Zůzovou, která 
vám řekne co si myslí o škole a co by chtěla dělat, až 
vystuduje. 
 
1)Na úvod se t ě zeptám co t řída jaký, máš na ni názor a co 
bys na ní t řeba změnila?  
  No třída v celku ujde a změnit ji nechci, ale přála bych, si 
aby byli všichni zadobře! 
 
2)Kterého u čitele považuješ za nejlepšího a pro č? 
  Já mám všechny učitele stejně ráda. Nedělám mezi nimi 
rozdíly. Na této 

  škole jsou moc dobří učitelé...určitě až odejdu tak budu na každého vzpomínat v 
dobrém. 
 
3)Jaký p ředmět máš nejrad ěji?  
   Nejraději mám výtvarnou výchovu, angličtinu a češtinu. 
 
4)Co si myslíš o sout ěži, která nedávno prob ěhla?  
  No mně se moc líbila....byla vymyšlená dobře, a proto se zdařila. 
  Mohl to každý zrealizovat a prosadit své nápady. Výzdoba tříd se mi moc líbila. 
 
5)Věnuješ se n ějakému koní čku?  
  Ano, chodím na 2 kroužky, jedním z nich je výtvarný kroužek a pak ruština. 
  Občas se i pokouším napsat knihu nebo vyfotit nějakou tu fotku. 
 
6)Myslíš si, že tvé vysv ědčení bude dobré tak jako každý rok?  
   Letos očekávám pár dvojek, ale i tak bych mohla mít vyznamenání. 
 
7)Těšíš se, až vyjdeš základku?  
   No hlavně se těším na nový kolektiv. A moc. 
   Ale taky na novou školu a jiný typ studia i jiné lidi. 
 
8)Na jakou školu chceš jít?  
  Moje cíle jsou nastoupit na pedagogické lyceum v KV. 
 
9)Přemýšlela jsi o vysoké škole?  
  Buď bych chtěla vystudovat Západočeskou univerzitu v Plzni, a nebo 
  bych se chtěla soustředit na vysokou školu se zaměřením na psychologii. 
 
10)Co plánuješ po ukon čení studia?  
    Po ukončení studia bych chtěla odjet někam do zahraničí a pracovat  
    tam pár let. Nejvíc mě láká Kanada, nebo Anglie. 
 
 

 Ptala se Petra Kyriánová 
 


